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OR.RG.0012.2.11.2018      Pruszcz Gdański 2018-12-04 

 
Protokół nr 2 

z posiedzenia Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminu i Budżetu 
Gminy Pruszcz Gdański 

prowadzonego przez przewodniczącego Komisji 
pana Karola Karca 

 
Tematem posiedzenia było wydanie opinii na temat Projektu uchwały budżetowej na rok 

2019 oraz Projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2037. 

 

Karol Kardasiński - Radny - wniósł wniosek do budżetu na rok 2019. Wniosek zawiera 

szereg inwestycji. Jako źródło finansowania, radny Kardasiński wskazał oszczędności w 

oświacie, pochodzące z przeszacowanych stawek za prąd. 

Mirosława Lica - Skarbnik gminy - wyjaśniła, że szacunki są sporządzane przez szkoły, 

według obowiązujących je algorytmów. 

Andrzej Chmielewski - Radny - wskazał, że wniosek zawiera wiele zróżnicowanych 

gatunkowo propozycji, np. oprócz inwestycji drogowych, znajdował się wniosek o powrót do 

fazy koncepcyjnej jednej z inwestycji, co uniemożliwia głosowanie wniosku wprost. 

Ponadto wskazano brak planowanych kwot dla wymienionych inwestycji. 

Po dyskusji, wniosek został poddany głosowaniu: 1 głos za, 6 głosów przeciw. 

Dalsza dyskusja nad projektem budżetu: 

Janusz Sampolski - Radny - poprosił o omówienie pozycji dotyczących schronisk dla 

zwierząt, opieki nad zwierzętami oraz melioracji. 

Katarzyna Sulima - Radna - zaproponowała, by w wypadku oszczędności, które mogą 

pojawić się w trakcie roku, została zrealizowana ul. Topolowa w Łęgowie. 

Karol Kardasiński - Radny - spytał, czy pracownik w PSZOK otrzyma pełen etat. 

Magdalena Kołodziejczak - Wójt gminy - odpowiedziała twierdząco. Potwierdzone też 

zostało zwiększenie budżetu GTS. 

Andrzej Chmielewski - Radny - spytał o pozycje dotyczące organizacji pozarządowych. 

Mirosława Lica - Skarbnik gminy - wyjaśniła, iż kwota 20 tys zł przeznaczona jest na 

zadania, ponadto 50 tys. zł jako pożyczki na wkład konieczny do realizacji projektów przez 

NGO. 

Karol Kardasiński - Radny - zadał pytanie o dalsze losy budynku Urzędu Gminy w 

Pruszczu 

Gdańskim. 

Magdalena Kołodziejczak - Wójt gminy - odpowiedziała, że rozważane jest 

przeprowadzenie 

GOPS oraz SG do tego budynku. 
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Karol Kardasiński - Radny - zadał pytanie o koncepcję na powiększenie boiska w Borkowie. 

Magdalena Kołodziejczak - Wójt gminy - wyjaśniła, że prowadzone będą rozmowy z 

właścicielem sąsiadującego gruntu, mające na celu powiększenie powierzchni. 

Janusz Sampolski - Radny - zadał pytanie, czy zwiększony budżet OBSiBP wiąże się z 

oddaniem stanicy w Wiślince. 

Magdalena Kołodziejczak - Wójt gminy: zwiększenie budżetu OKSiBP wiąże się głównie z 

umieszczeniem w budżecie kwot na duże imprezy, które wcześniej były zadaniami 

zleconymi. 

Komisja po zapoznaniu się z opiniami pozostałych stałych Komisji Rady Gminy Pruszcz 

Gdański oraz dyskusji przeprowadziła głosowania. 

Za opinią pozytywną dla projektu uchwały budżetowej na rok 2019, nie wprowadzając 

żadnych zmian, głosowało: 6 głosów za, 1 wstrzymujący się, 0 przeciw. 

Za pozytywną opinią Projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2037 

głosowało 

7 osób za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

Po głosowaniach przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji Działalności Gospodarczej, 

Rozwoju Gminu i Budżetu Gminy Pruszcz Gdański. 

 

Protokół sporządził:       Przewodniczący Komisji 

 

Andrzej Chmielewski        Karol Karc 

 

Podpisy członków Komisji:  

1 – Karol Karc –   …………………………………………………………….. 

2 – Andrzej Chmielewski ………………………………………………........ 

3 – Katarzyna Sulima………………………………………………………… 

4 – Janusz Sampolski……………………………………………………….. 

5 – Ewa Romik………………………………………………………………. 

6 – Karol Kardasiński……………………………………………………….. 

7- Marek Kowalski…………………………………………………………… 
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